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Saksliste: 

SAK 2024.87  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.88  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 6/11 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 6/11 ble godkjent 
 

SAK 2024.89  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Har sendt inn våre barneidrettsbestemmelser for å få 

re-godkjent disse. Styret diskuterte tilbakemeldinger. 

o Har vært og er dialog rundt veiing og kroppspress 

med NIF. NIF viser til anbefaling Ny anbefaling: 

Unngå veiing av unge idrettsutøvere Adm har svart 

opp og kutte ut veiing er ikke et alternativ for vår 

type idrett. 

o Anette og Morten deltok på ledersamling i 

november. 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.forskning.no%2Fhogskolen-i-ostfold-idrett-menneskekroppen%2Fny-anbefaling-unnga-veiing-av-unge-idrettsutovere%2F2266577&data=05%7C02%7CMorten.Sandnaes%40nif.idrett.no%7C658a36f0833646057f6208dd14686d77%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C638689160925036824%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qKWBiWfbX8f7jtFBvDxcHXKIoQ2KmmAIOaV89XJLB38%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.forskning.no%2Fhogskolen-i-ostfold-idrett-menneskekroppen%2Fny-anbefaling-unnga-veiing-av-unge-idrettsutovere%2F2266577&data=05%7C02%7CMorten.Sandnaes%40nif.idrett.no%7C658a36f0833646057f6208dd14686d77%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C638689160925036824%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qKWBiWfbX8f7jtFBvDxcHXKIoQ2KmmAIOaV89XJLB38%3D&reserved=0


o Utkast til høringsnotat ved terskelverdier for opptak 

og drift av særforbund er utarbeidet (ligger i 

styremappa). Styret gjennomgikk disse. 

 

• UWW/Nordisk samarbeid 

o Nordisk U17 og U20 blir arrangert i Bjølsenhallen 2-

4 mai. Sportsklubben 09 er teknisk arrangør med 

bistand av forbundskontoret. Arrangementsmøter 

med klubben er avholdt og vi er i rute med 

planlegging. 

o Europakongress Morten følger opp. 

 

• Annet adm 

o Vi har nå flyttet inn i nye kontorer på Ullevål. 

o Vi holder på å lage en plan/kalender for webinarer 

(klubbdrift) de neste månedene. Første møte er 11 

desember om rolletildeling i klubb. 

o Utdeling av priser under (Kolbotn Cup) 

o Ny klubb/HK-gruppe i Oppegård IL (Akershus) og 

NTNUI (studentidrettslag i Trondheim) 

o Venter fortsatt på avklaring fra NIF om nystartet 

gruppe i Hamarøy (opptatt i Bedriftsidrettsforbundet). 

o Det er innført sport/admmøter fast annenhver 

tirsdag. 

o Adm ber styret vurdere om en kan gjøre vedtak om 

at klubber som mottar div støtte eller som ønsker å 

arrangere stevner/samlinger påkreves å ha 

oppdatert rolletildelingen, trenerattest, politiattest, 

gjennomført årsmøte, benytter godkjent 

medlemssystem, har levert i henhold til samordnet 

rapportering, to til å signere utbetalinger etc. Vil 

dette ha implikasjon i forhold til våre lover og 

bestemmelser? 

o Mottatt melding om positiv dopingprøve 

 

• Para 

o Samarbeidsavtale med Stiftelsen VI offentlig. 

o Tildelt midler på felles samarbeidsprosjekt på para 

med andre særforbund. Prosjektet omhandler tettere 

samarbeid med helsesportssentre (BHSS og VHSS), 

og aktivitetsdager her.  

o Emilie vært på idrettslederkurs 21.-24.11 

o Aktivitetsdag på Sunnaas sykehus 28.11. Emil stilte 

med Fredrikstad HK. 

o Hatt presentasjon om vårt prosjekt i Krafttaket for 

styringsgruppen i NIFs Krafttak for mangfold og 

inkludering  

o Bryteklubbene i prosjektet “Paraidrett i 

kampidrettene” sendt inn sluttrapport 

o Åpen kampsportdag i Oslo 07.12 



o Emilie i møte med Sverige om samarbeid fremover 

på samlinger, kursmateriell osv. 

o Hatt møte med NIF om bryting skal være en del av 

Norgesleker 2026  

o Ledsagerkurs med Blindeforbundet for Gulset 

Bryteklubb 12.12. Emil og Emilie med for å se 

hvordan vi kan benytte dette i utvikling av fysisk kurs 

om parabryting. 

 

• Sandbrytekomiteen 
o  

 

• Sumo 

o Halvårsrapport for Sumo ligger i styremappa. 

o EC på Gjerdrum var vellykket.  

o Tom Sandstad tildelt utmerkelse fra Japan 

o Gruppa har laget et budsjettutkast for 2025 som de 

ber styret vedta. 

 

 

• Håndbak 

o Felles møte med HK-klubbene i Vestland IK 4 

januar. Alle syv klubber er invitert. IK deltar og 

Morten og David deltar. 

o NC#6 ble arrangert i Skien 9. november med 132 

utøvere (376 enteries). 

o Oppsummering: 6 NC-runder for junior, 5 NC-runder 

for para, senior og master, NM hadde flest unike 

utøvere (214), Totalt 420 unike utøvere deltok. Totalt 

2219 enteries. Totalt kr 248 240 fordeles til 126 

utøvere. Største “sjekk” ble kr 15 773. 

o Veldig stor interesse for neste års terminliste. Alle 

invitasjonene er lagt ut på: bryting.smoothcomp.com 

o Jobber med å få Andøy HK til å registrere seg. 

 

• Fristil menn 

o   

 

• Dommerkomiteen 

o Referat fra siste møte ligger i styremappa 

o Det er ingen kontakt med et av DK sine medlemmer 

og det bes om at styret tar vedkommende ut av DK. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Styret besluttet at DK består av Hans Marius Meland (leder), Thomas 
Hammer, Samy Adolfsen, Kristina Ness og Tobias Bekk Johansen. 
 
Styret vedtok at Sumokomiteen har et nettobudsjett på kr 140.000. 
Styret ber om at komiteen benytter pengene for å øke antall 

https://bryting.smoothcomp.com/en/federation/231/events/upcoming


medlemmer og at LL aktivitet i all hovedsak bør være 
selvfinansierende. Styret ber samtidig Sumokomiteen lage en plan for 
hvordan de an oppnå å bli 1.500 medlemmer på mellomlang sikt. 

 

SAK 2024.90  R  Rapport Sport 
 
NM 2026: 

• Ønskelig med diskusjon rundt plassering av NM. Slik det ligger 

nå (januar) er dette veldig ugunstig for oppkjøring til EM for våre 

seniorutøvere.  

• Kan det være aktuelt å legge NM enten kort tid etter EM 

(april/mai), eventuelt kort tid etter VM (oktober/november).  

• Sett fra landslag senior vil første halvdel av november være 

mest fordelaktig plassering.  

Status landslag: 

• Generelt:  

o Jobbes med sesongplaner og aktivitetsbudsjetter for alle 

landslag inn mot 2025, ferdigstilt innen 10.12.24. Et 

arbeid som vi i utgangspunktet ønsket å være ferdig 

med medio november, men som har tatt noe lenger tid 

enn ønskelig som følge av koordinering internt i 

trenerteam og dialog med internasjonalt nettverk mtp 

samlinger og konkurranser. 

o Det er ønskelig å jobbe frem retningslinjer rundt U17 og 

U20 landslag for å sikre en forutsigbarhet mtp 

totalbelastning / rød tråd i den sportslige satsningen i 

kombinasjon med å jobbe for å redusere den 

økonomiske belastningen det er å delta på 

landslagsaktivitet.  

• Senior herrer GR: 

o Roman Zgardan i gang med treninger med senior fra 

mandag 02.12.24. God start. Utøverne merker at det har 

vært en rolig høst og at det er hardt å komme 

«ordentlig» i gang. Har brukt første uke til å mye 

samtaler / diskusjoner med Roman mtp sesongplan, 

uttakskriterier etc. Er 2 U23 utøvere som kommer til å 

følge landslag senior i 2025, Benjamin Hansen og 

Ludvik Gunheim-Hatland.  

o Oskar Marvik: har hatt dialog med Oskar vedrørende 

sluttregning på hans sak i forbindelse med AD.NO. 

Ønsker at styret ser på muligheten for et «spleiselag» 

på gjenværende sum (ca 100 000,-), hvor man kan 

oppfordre til ¼ dekning fra Oskar selv, klubb, sponsorer 

og NBF. 

• Senior fristil WW: 

o Grace og Zura har vært i Paris for grunntrening i en 

periode. Othelie skal i gang med rehabilitering av ankel 

med støtte fra fagpersonell på OLT fra medio desember. 

• U17/U20 GR: 



o Sesongplaner og uttakskriterier med tilhørende 

kostnadsbudsjett pr. utøver tilnærmet ferdig.  

o U20 har vært i Finland på treningssamling fra 01.12 – 

06.12, og skal delta på Arvo Haavisto 07.12. Trenere: 

Pål Eirik Gundersen og Eren Gjægtvig.  

o U17 reiser til Gøteborg 06.12 på treningssamling frem til 

08.12. Mats Elverhøi reiser som trener, Bernt Thoresen 

som leder/sjåfør. 

• U17/U20 WW: 

o Treningssamling i Oslo medio november gjennomført i 

lokalene til SP09. 

o Konkurranse i Polen fra 06.12 – 08.12. Lisa Blikeng og 

Sofia Aak reiser som trenere.  

o Vi fikk dessverre beskjed 28.11.24 om at en utøver som 

deltok på 4 landslagssamlinger våren 2024 hadde valgt 

å ta sitt eget liv. Sportssjef har vært i dialog med 

foresatte til de utøverne som stod henne nærmest, samt 

hatt dialog med klubb og tilstedeværelse på 

«minnesamling» i klubb.   

Samarbeid Olympiatoppen: 

• Årlig samarbeidsmøte skal gjennomføres 17.12.24. 

• Ny OLT coach (kontaktpunkt) er Michael Jørgensen, Michael 

har tidligere fulgt opp NBF og har en tett og god dialog med 

Erling. 

• Er rapportert på midler for 2024 og søkt om midler for 2025, 

samt sendt stipendsøknader. Det vil trolig være usikkerhet rundt 

stipendstatus på guttesiden, men vi står tryggere på jentesiden 

med Grace og Othelie sine stipender for 2025.  

 
Brytedrakter: 

• Vi går tilbake til Antrax som leverandør av brytedrakter. 

Bakgrunn; kvalitet på drakter – logistikk fra leverandør.  

 
Kostnadsbilde for deltakelse på landslagsaktiviteter (og øvrige 
kostnader i forbindelse med reising). 

• Viser til mottatt e-post fra Bodø Idrettsråd. 

• Økonomi er en utfordring tilknyttet våre landslagsaktiviteter, 

som i dag er tilnærmet 100% egenandel-finansiert – bortsett fra 

mesterskap. Vi opplever også i større grad at klubb-økonomi 

gjør at flere utøvere ikke får samme dekning av kostnad som 

tidligere fra klubb.  

• Spesielt utfordrende er økonomi for: 

o Utøvere som deltar på aktiviteter på «tvers av landslag» 

o Utøvere tilknyttet U20 og U23. 

o Utøvere som ikke er bosatt på «sentralt Østland»  

• Tall fra 2024 viser totale egenandeler tilknyttet 

landslagsaktivitet på: 

o U17 damer / herrer: ca 30 000,-  

o U20 damer / herrer: ca 65 000,- // 55 000,- 



o Utøvere som har deltatt på U20/U23 – opp mot 85 000,  

o Enkelte utøvere har i tillegg kostnader tilknyttet U23 

o Dette inkluderer ikke tilknytningsreiser fra andre steder i 

Norge (Vestlandet, Nord-Norge) 

o Dette inkluderer ikke klubb-aktiviteter og stevner for 

utøverne, da mange utøvere også deltar på mye klubb-

aktivitet.  

• For 2025 jobber jeg med løsninger for å få ned kostnadene pr. 

utøver til nærmere 30 000,- for U17 og 45 000,- for U20,-. Dette 

arbeidet er ikke ferdigstilt og derav er vi ikke helt i mål med 

sesongplaner for 2025.  

• Det er ønskelig å få utarbeidet noen retningslinjer rundt 

økonomiske rammer tilknyttet landslagsaktivitet – slik at 

økonomi ikke blir en barriere for å bli «god».  

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Erling, Tom og Roger bes om å se på kostnadsbildet for LL utøvere og 
hvordan en kan «hjelpe til» slik at det blir lavest mulig for utøvere og 
klubber. 
 
Styret besluttet å «hjelpe» Oskar Marvik med inntil ¼ av det 
gjenstående beløpet til advokater i forhold til hans sak mot ADNO. 
Forutsetning er at klubb og sponsorer stiller med samme beløp. 

 

SAK 2024.91  B Økonomi 
Status pr 051224 ligger i styremappa 
 
Gjennomgang av utkast budsjett 2025 med eventuell endring rundt 
budsjett for Sumo 

 
Status markedskomite 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2024.92  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
 
 

Beslutning: 
Stevnesekretærkomite. Anette kontakter potensielle kandidater 



  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 
 

SAK 2024.93  B NM 2026 
Sport ønsker å se på muligheten til å både omorganisere NM og flytte 
tidspunkt slik at det passer bedre i forhold til internasjonal kalender. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet å be adm utrede nærmere og ta det opp til beslutning 
på neste styremøte 
 

SAK 2024.94  B VM HK 2028 og Bryting 2030 
Har fått tilbud om sponsoravtale hos Thon, med forutsetning HK VM. 
Venter fortsatt på prisforslag rom og fullpensjon. Har fått mulighet til å 
delta i Like Muligheter prosjektet igjen. Er tipset om mulighet til å søke 
om midler via Olav Thon Stiftelsen. 
 
Fått pristilbud etc fra Oslofjord Convention senter. Ikke aktuelt. 
 
Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store internasjonale 
mesterskap fra KUD. Ryktene sier at det avventes en ny ordning. 
Morten deltok på arrangementsdagen til Innovasjon Norge den 7. 
november. 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2024.94  B Kickoff/ledersamling 2025 
Adm foreslår å legge Kickoff/ledersamling til Skien 5-7 september 
2025. Ønsker å legge det samtidig som utviklingssamling. Mener det vil 
gi et mye bedre grunnlag for å lage dette til en kickoff både for ledere 
og for trenere/sportslig ansvarlige i klubbene. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at Kickoff/ledersamling 2025 legges til Skien 5-7 
september. Program konsentreres til lørdag og søndag. 
 

SAK 2024.95  B Eventuelt 
 

Plan for styremøter våren 2025 
 
Onsdag 8 januar Teamsmøte  17.00 - 19.00 
Onsdag 5 februar fysisk   16.30 - 19.30 
Onsdag 5 mars Teamsmøte  17.00 - 19.00 
Lørdag/søndag 5-6 april fysisk 10-00 - 14.00 
Onsdag 14 mai Teamsmøte  17.00 - 19.00 
Onsdag 18 juni fysisk   16.30 - 19.30 



 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo, 06.12.2024 
 
 
 

Anette Kure   Tom Ljosåk    Gudrun Høie 
President   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Christian Andresen   Roger Pettersen  
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


